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Zápis č. 08/2015 z jednání Místní komise Štěpnice ze dne 12.10.2015 
 

Přítomni: Mgr. Martykánová, Mgr. Čoupek, PhD., Bc. Dostálek, Mgr. Pavlicová, p. Prachman, 
p. Střelcová, p. Víchová, PhDr. Brázda, p. Dobeš 
 
Host: Ing. Martin Ševčík, útvar městského architekta 
 
Zahájení:  15:30 hod. 
Ukončení: 17:30 hod. 
 
Návrh programu jednání: 
1. Zahájení jednání, schválení programu 
2. Zásobník kapitálových požadavků na období 2016 až 2021 
3. Kontrola zápisu z  jednání MK Štěpnice 14.09.2015 
4. Návrh na změnu Územního plánu Uherské Hradiště – účast Ing. Martin Ševčík, útvar 

městského architekta  
5. Diskuze, různé 
6. Závěr 
 
 
1. Zahájení 
 
Předsedkyně MK zahájila jednání v 15:30 hod., program jednání byl schválen jednohlasně.  
 
2. Zásobník kapitálových požadavků na období 2016 až 2021 
 
MK Štěpnice obdržela materiál ekonomického odboru - interní sdělení 41/2015 ze dne 
29.09.2015 (příloha č. 1 zápisu) a zásobník kapitálových požadavků na období 2016 - 2021 
(příloha č. 2 zápisu). 
 
MK Štěpnice se seznámila s kapitálovými výdaji určenými k realizaci, připravenými 
k realizaci (je zpracována PD, možnost získání dotace) a evidovanými v zásobníku pro 
lokality Štěpnice a Mojmír. Materiál bere MK jako informativní. 
 
Závěr: 
MK Štěpnice po projednání bere na vědomí zásobník kapitálových požadavků na období 
2016 až 2021. 
 
3. Kontrola zápisů z jednání dne 14.09.2015 
 
3/6/15/ŠT – kanalizační vpusť na komunikaci před domem č.p. 1085 – přestože byla 
nedávno opravena, stále se při deštích drží voda, zkontrolovat její funkčnost.  
Odpověď SMM: Vyčištění bude zadáno firmě Hrates při červencové prohlídce stavu 
komunikací. 
MK Štěpnice žádá o informaci, zda bylo provedeno – dotaz SMM. 
 
4/6/15/ŠT – nefunkční kanalizační vpusť a prohlubeň na komunikaci před vchodem č.p. 1162 
– při deštích vznikne velká kaluž, která brání v přístupu k domu.  
Odpověď SMM: Vyčištění bude zadáno firmě Hrates při červencové prohlídce stavu 
komunikací. Současně bude na místě samém posouzena nutnost a efektivnost lokální 
opravy prosedlé komunikace s ohledem na celkový stav komunikace, technické a finanční 
možnosti. 
MK Štěpnice žádá o informaci, zda bylo provedeno – dotaz SMM. 
 
2/1/15/ŠT – využití centrálního parkoviště Uherskohradišťské nemocnice pro obyvatele 
sídliště Štěpnice – MK navrhuje vyvolat jednání vedení města s vedením nemocnice 



 
    

Strana 2 
 

k možnosti bezplatného využívání parkoviště ve večerních a nočních hodinách obyvateli 
sídliště Štěpnice – podnět Ing. Procházka, zůstává ve sledování. 
 
6/5/15/ŠT – návrh na financování projektové dokumentace na budování parkovacích míst 
z rozpočtu MK Štěpnice – snaha motivovat občany, cena projektu je cca 35tis. Kč a nezáleží, 
pro kolik parkovacích míst bude zpracována - zůstává ve sledování. 
 
7/5/15/ŠT – odkládání odpadu z provozovny Masaro ke sběrným místům komunálního 
odpadu – upozornit provozovatele, že vývoz odpadu si musí řešit sám objednáním služby.  
Odpověď OŽP: V provozovně byla naplánována kontrola hospodaření s odpady, majitel bude 
upozorněn.  
MK Štěpnice žádá o informaci, zda byla kontrola provedena, příp. jaká byla přijata opatření. 
Odpověď SŽP: Dne 16.06.2015 byla provedena kontrola provozovny Masařík s.r.o., 
restaurace Štěpnice. 
Kontrola byla zaměřena na nakládání s odpady vznikající z pohostinské činnosti, jejich 
skladování, následné využití nebo předání oprávněné osobě. 
Při kontrole byly zjištěny některé nedostatky, kde bylo uloženo nápravné opatření 
k odstranění těchto závad s termínem do konce měsíce července. 
Nápravná opatření se týkala především: 
Nakládání se skleněným odpadem 20 01 02, odpadem jedlý olej a tuk 20 01 25 
a bioodpadem 20 01 08, a to jejich skladování, zabezpečení  před únikem a odcizením.  
Místo, kde jsou odpady shromažďovány, bude oploceno. 
Splnění nápravných opatření bude dle zápisu zkontrolováno, následná kontrola zatím 
neproběhla, bude provedena v nejbližším možném termínu. 
 
4/3/15/ŠT – odstranění vozidla Ford Transit bílé barvy bez registrační značky z parkoviště 
u domu čp. 1158.  
Odpověď OD: V souladu se zákonem 13/1997 Sb. provede odbor dopravy potřebné úkony 
k odstranění vozidla. 
MK Štěpnice žádá o informaci, kdy bude vozidlo odstraněno. 
Odpověď SMM: Vozidlo bylo odstraněno. 
 
1/7/15/ŠT – lavičky na břehu řeky Moravy – kdy budou instalovány.  
Odpověď SMM: Zahájení prací se předpokládá dne 15.10.2015.                                                                           
 
2/7/15/ŠT – úprava sjezdu ze břehu Moravy – kamení ze sjezdu padá do komunikace. 
Odpověď SMM: Bylo opakovaně řešeno se správcem vodního toku. Dle jeho vyjádření je 
úprava sjezdu provedena dle schválené projektové dokumentace, nelze tedy uplatnit 
reklamaci. Z pohledu správce komunikace lze tedy jen opakovaně zajišťovat úklid 
komunikace s tím, že přebytečné kamenivo postupem času bude odmeteno. Vlastní úprava 
sjezdu na hráz řeky Moravy správci komunikace nepřísluší. Navíc doplněním jemnější frakce 
kameniva nebo sejmutím stávající vrstvy kameniva problém v podstatě neřeší, protože při 
deštích by docházelo ke splavování i jemnějšího kameniva, případně zeminy, která by na 
sjezdu zůstala po sejmutí stávajícího zpevnění. 
 
3/7/15/ŠT – komunikace za domy č.p. 1134 - 1138 – při velkých deštích vzniká obrovská 
kaluž, prověřit propustnost kanalizační vpusti. 
Odpověď SMM: Uliční vpusti u bytového domu 1134 – 1138 byly letos již čištěny. Při říjnové 
kontrole stavu místních komunikací bude prověřena funkčnost napojení dotčených vpustí. 
 
4/7/15/ŠT – převod pozemků u NS od spol. Manag – žádost o informaci, zda budou pozemky 
převedeny zpět na město. 
Odpověď SMM: Při jednání s jednateli MANAG bylo sděleno, že o převodu uvažují ihned 
poté, až budou mít zpracováno připojení (rozšíření sítě) pro další stavby.  Připojení se může 
týkat i tohoto pozemku. Při jednání a předávání pozemků a staveb za bytovým domem 1257-
1260 bude společnost vyzvána k plnění svého slibu. 
MK Štěpnice se zajímá o možnost nahlédnutí do platné kupní smlouvy uzavřené mezi 
městem a firmou MANAG - dotaz SMM. 
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5/7/15/ŠT – vývěsní skříňka u NS Albert – skříňka bude umístěna před poštou, vyřizuje se 
stavební povolení.  
MK Štěpnice žádá o informaci, kdy bude stavební povolení vydáno – podnět SMM. 
 
12/7/15/ŠT – informace o změně majitele Kunovského lesa (převod z vlastnictví s.p. Lesy 
ČR na Jihomoravský kraj) – město vstoupilo v jednání s Ministerstvem zemědělství 
s návrhem na bezúplatný převod menší části lesa (od sídliště Štěpnice po obchvat) o rozloze 
cca 80 ha, kde má město mimo jiné svůj mobiliář a investovalo do území v minulosti finanční 
prostředky na rekonstrukci cyklostezky, vybudování běžecké stezky, stezky pro pěší a 
naučné stezky – informativní zpráva – zůstává ve sledování. 
 
13/7/15/ŠT – žádost odboru SMM o stanovisko ke změně tržního řádu – návrh na určení 
prodejních míst v jednotlivých místních částech. 
Závěr: MK Štěpnice prozatím nepožaduje prodejní místo na sídlišti Štěpnice. Žádá 
o  informaci, zda město plánuje zrušit tržnici v ul. Na Stavidle.  
Odpověď SMM: O tom, že by město plánovalo zrušení tržnice Na Stavidle, není nic 
známo.  Ani při projednávání na vedení tato úvaha nikdy nepadla. Naopak na podzim 
připravuje HRATES alespoň základní údržbu. Tato tržnice je ve městě nezastupitelná a jiná 
tržnice této nekonkuruje.  
 
16/7/15/ŠT – dvě nefunkční kanalizační vpusti v ul. Revoluční (za objektem SOŠ v blízkosti 
hráze řeky Moravy) – žádost o prověření propustnosti, příp. vyčištění.   
Odpověď SMM: Bude řešeno při říjnové kontrole stavu místních komunikací. 
 
17/7/15/ŠT – nepořádek za plotem u „myší díry“ – žádost o uklizení.  
Odpověď SMM: Bude dohodnuto s pí Tománkovou za pomoci VPP, případně se společností 
HRATES. 
 
18/7/15/ŠT – zeleň ze soukromých zahrad v ul. Jana Žižky zasahující do chodníků – žádost 
o upozornění majitelů o úpravu zeleně.  
Odpověď SMM: Majitelé dotčených nemovitostí budou v dané věci osloveni.  
 
4. Návrh na změnu Územního plánu Uherské Hradiště 
 
Ing. Ševčík seznámil MK se žádostí týkající se pořízení změny územního plánu na parcele č. 
1249 v k.ú. Uh. Hradiště z plochy PZ – veřejné prostranství s převahou nezpevněných ploch 
na plochu umožňující výstavbu jednoho osmipodlažního bytového domu. Jedná se 
o travnatou plochu mezi objektem ZŠ Za Alejí a řekou Moravou. 
Závěr: MK Štěpnice souhlasí se stanoviskem pořizovatele a doporučuje RM návrh změny 
územního plánu na parcele č. 1249 v k.ú. Uh. Hradiště zamítnout. 
 
5. Diskuze, různé 
 
1/8/15/ŠT – parkovací místa u provozovny Masaro – dotaz, zda byla dobudována 3 chybějící 
parkovací stání k provozovně – dotaz SŽP. 
 
2/8/15/ŠT - odstranění havarijního stavu schodiště NS ve Štěpnicích, vč. instalace nových 
bezpečnostních madel a osvětlení – za začátku roku bylo odborem SMM přislíbeno 
zpracování požadovaných úprav, doposud nebyly provedeny – dotaz SMM. 
 
3/8/15/ŠT - chodník podél domu č.p. 1163 a hřiště – v minulém roce byly do rozpočtu býv. 
OD převedeny finanční prostředky ve výši 170tis. Kč na jeho rekonstrukci, do dnešního dne 
rekonstrukce nebyla provedena – dotaz SMM. 
 
4/8/15/ŠT – podjezd pod tratí ve Staré Tenici  
– žádost o instalaci dalších sloupků zamezujících průjezd aut – podnět SMM,  
– žádost o provádění kontrol nepovoleného průjezdu podjezdem – podnět MP. 
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5/8/15/ŠT – žádost o postupné čištění nádob na odpad, zejména nádob na bioodpad – 
podnět SMM. 
 
6/8/15/ŠT – žádost o umístění odpadkového koše k lavičce u domu č.p. 1159 v ul. Zahradní 
– podnět SMM. 
 
7/8/15/ŠT – žádost o instalaci informačního systému v objektu NS ve Štěpnicích (především 
pro 2.NP) – podnět SMM. 
 
8/8/15/ŠT – pronájem části pozemku za účelem umístění venkovního posezení v přízemí 
budovy č.p. 1156 – dotaz, zda bylo povoleno – podnět SMM. 
 
9/8/15/ŠT – oplocení dětského hřiště u NS – v poslední době zaznamenán zvýšený 
nepořádek kolem laviček (např. nedopalky) – bude dořešeno při výchozím jednání dne 
16.11.2015 – zůstává ve sledování. 
 
10/8/15/ŠT – prezentace zpracovaného generelu dopravy - generel je stále v rozpracovaném 
stavu, po jeho dokončení bude předložen k projednání s veřejností. Na veřejném projednání 
bude generel prezentovat jeho zpracovatel – informativní zpráva. 
 
11/8/15/ŠT – retardér v křižovatce ul. Revoluční – Jana Žižky – stížnosti na jeho 
předimenzování, i při dodržení doporučené rychlosti dochází u větších osobních aut k nárazu 
– podnět OIN. 
 
12/8/15/ŠT – žádost o provádění častějších kontrol rychlosti (30 km/h) na sídlišti Štěpnice – 
podnět MP. 
 
13/8/15/ŠT – parkování automobilů na trávníku u domů č.p. 1013 a 857 – bude prověřeno na 
místě při výchozím jednání MK 16.11.2015 – zůstává ve sledování. 
 
14/8/15/ŠT – žádost o opravu chodníku spojujícího ul. Chelčického a Za Alejí (chodník ústí 
do ul. Za Alejí naproti internátu) – podnět SMM. 
 
15/8/15/ŠT – informace o konání veřejného setkání občanů se starostou města ve věci 
převodu Kunovského lesa na nového majitele – pátek 16.10.2015 v 16:00 hod. u dětského 
hřiště v lesoparku – informativní zpráva. 
 
16/8/15/ŠT – plán práce MK Štěpnice na 1. pololetí 2016 
 

• 11.01.2016 
• 15.02.2016 
• 14.03.2016 
• 11.04.2016 
• 16.05.2016 
• 20.06.2016 

 
 
 
Další výchozí jednání komise se uskuteční dne 16.11.2015 sraz v 15:30 hod. v ul. Revoluční, 
před budovou MěÚ. 
 
 
Zapsala: Martina Hadašová 
 
 
 
Ověřila: Mgr. Marie Martykánová, předsedkyně komise  


